

## 香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處

The Government of the Hong Kong Special Administrative Region Trade Marks Registry, Intellectual Property Department

## 在註冊申請詳情公布後撤回申請

商標註冊申請人根據《商標條例》 (第 559 章)第 45 (1)條撤回下列商標註冊申請。現根據《商標條例》第 45 (2)條及《商標規則》 (第 559 章附屬法例)第 22 (3)條,公布撤回申請的詳情。

## APPLICATIONS WITHDRAWN AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED

The following trade mark application(s) have been withdrawn under section 45(1) of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). Under section 45(2) of the Trade Marks Ordinance and rule 22(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), the particulars of the withdrawal of the application(s) are published.

[210] <b>商標申請 編號</b> Application No.	[540] <b>商標</b> Mark	[511] <b>類別編號</b> Class No.	[442] 公布獲接納註 冊申請日期 Date of Publication of Acceptance for Registration	[730] 註冊申請人 姓名/名稱 Applicant's Name	[740 / 750] 註冊申請人的送達地址 Applicant's Address for Service
300581012	MUCC	25	28-04-2006	MAGAZZIN GROUP LIMITED Room 706-708, Hang Lung Centre, 2-20 Paterson Street, Causeway Bay, Hong Kong.	YUEN & PARTNERS  10TH FLOOR, CHIYU BANK BUILDING, 78 DES VOEUX ROAD CENTRAL, HONG KONG.
301492849	S <sub>+Med</sub>	3	30-04-2010	Sky Beauteous International Company Rm 604, Tower A, 39 Ma Tau Wai Road, Hung Hom, Hong Kong .	Oldham, Li & Nie, Solicitors 503, St. George's Building, 2 Ice House Street, Central, HONG KONG
301697068	SKYKE	9 <b>Y</b>	24-12-2010	東正金田科技有限 公司(TOSEI KANET TECHNOLOGY	TOSEI KANET TECHNOLOGY CO LIMITED 東正金田科技有限公 司

公報編號 Journal No.: 417 公布日期 Publication Date: 01-04-2011

分項名稱 Section Name: 在註冊申請詳情公布後撤回申請 Applications Withdrawn after Particulars of the Applications have been Published

CO LIMITED **)** 香港 葵涌健康街 2-6號 飛亞工業大 廈 1015 室 香港 葵涌健康街 2-6 號 飛亞 工業大廈 1015 室

301766863



31-12-2010

CHOI FU KUN PETER Shop G8A Mirror Tower, 61 Mody

Road, TsimShaTsui East, Kowloon, Hong Kong Johnnie Yam, Jacky Lee &

Co.

5/F., San Toi Building, 137-139 Connaught Road Central, Hong Kong